
Beantwoording technische vragen Begroting 2020 Boxtel

Nr. Fractie PF-houder Pagina Hoofdstuk begroting Onderdeel begroting Vraag Antwoord
1 BALANS H. van Wanrooij 6 Algemeen Kwaliteitsimpuls voor verbetering 

financiële functie
WAT WORDT CONCREET BEDOELD MET: Verder is ervoor 
gekozen om in meerjarig perspectief, vanaf 2021, de 
prijsstijgingen centraal op 1 post te begroten. Voor 2020 (en ook 
2019) zijn ze wel toegedeeld aan alle prijsgevoelige posten. 
Voorheen worden de prijsstijgingen voor alle jaren begroot bij 
alle prijsgevoelige posten. 

Dit betekent dat begrotingsposten vanaf 2021 een constant 
verloop te zien geven. Voorheen zagen we oplopende bedragen 
vanwege de prijsstijgingen. 

2 Combinatie95 P. van de Wiel 12 Programma's Duurzaamheid "vol inzetten op hernieuwbare energie: zon, wind, biomassa en 
waterstof." Waterstof is geen hernieuwbare energie maar een 
energiedrager! Is de gemeente op de hoogte dat de meeste 
waterstof uit aardgas wordt gemaakt en daar veel CO2 bij 
vrijkomt? En is bekend dat bij opwekking van waterstof met 
elektrolyse 30% van de energie verloren gaat? En dat 
verbranding van waterstof met hogere temperatuur plaatsvindt 
(dan bij aardgas) en daar meer NOx bij vrijkomt?

Waterstof is inderdaad een energiedrager die volgens het 
Klimaatakkoord een belangrijke rol in de energietransitie kan 
spelen als energieopslag voor langere perioden en in de 
mobiliteit, met name de zwaardere varianten waaronder 
scheepvaart en luchtvaart, en zwaar wegvervoer. Daarin zal een 
transitie plaatsvinden van blauwe waterstof (geproduceerd uit 
aardgas met afvang van CO2) naar groene waterstof 
(geproduceerd vanuit elektrolyse). Bij elke omzetting gaat 
energie verloren, maar in momenten dat het aanbod groter is 
dan de vraag kan verantwoord zijn.

3 BALANS P. van de Wiel 13 Programma's Duurzaamheid GRAAG ONTVANGEN WIJ EEN CIJFERMATIGE 
TOELICHTING OP DE GETOONDE TAARTPUNTEN

De begrote baten van het programma Duurzaamheid bedragen 
€ 6.839.000, die van alle 5 programma's tezamen € 91.969.000. 
Het aandeel van de begrote baten duurzaamheid is derhalve 
7,4% en die van de overige 4 programma's 92,6%. Een 
overzicht van de baten per programma in euro's kunt u vinden 
op blz. 227. Het tweede taartpunt betreft het aandeel van de 
begrote lasten van het programma Duurzaamheid in de totale 
lasten. Zoals op blz. 228 is weergegeven bedragen de lasten 
van het programma Duurzaamheid € 9.354.000 en de totale 
lasten € 91.969.000; een aandeel van 10,2% derhalve. 
Logischerwijze is het aandeel van de overige 4 programma's 
dus 89,8%. 

4 Combinatie95 M. Lestrade-Brouwer 14 Programma's Duurzaamheid "Boxtel EnergieNeutraal in 2030: grootschalige hernieuwbare 
energie via zonnevelden, windmolens, biomassa (GreenTech) 
en waterstof." Volgens de meest recente beeldvormende 
vergadering over Greentech is energie uit biomassa bijzaak 
geworden. Is dit nu weer veranderd?

De doelstelling is inderdaad een cascadering van biomassa en 
dus streven naar een zo hoog mogelijke verwaarding en dus de 
inzet van biomassa als grondstof en niet als brandstof. Maar als 
een deel van het snoeihout niet geschikt is als grondstof kan het 
wel ingezet worden als een duurzame brandstof. 

5 Combinatie95 P. van de Wiel 14 Programma's Duurzaamheid "maximaal energie besparen", Hoeveel bedrijven worden in 
2020 in Boxtel gecontroleerd op hun verplichte 
energiebesparing?

Vanuit project 45 hebben in 2018 en 2019 al extra controles op 
energiebesparing plaatsgevonden en deze taak loopt door tot in 
2020. Er zijn nu 14 van de 27 bedrijven bezocht en daar kan 
ongeveer 11% energie bespaard worden. Ook in 2020 neemt de 
ODBN energie mee als onderdeel van het integraal toezicht.

6 BALANS P. van de Wiel 15 Programma's Klimaatadaptatie en 
energietransitie 

Klimaatakkoord. Hieruit komen nieuwe taken op ons af. IS HIER 
BUDGET VOOR VRIJGEMAAKT? ZO JA, HOE ZIET DE 
RESERVERING ERUIT? 

Ja, in de kadernota 2019 is al besloten om vanaf 2020 
structureel € 500.000 vrij te maken om de opgaven van 
energietransitie en duurzaamheid te kunnen uitvoeren, met 
name de RES, warmtetransitie en klimaatadaptatie. 

7 BALANS P. van de Wiel 15 Programma's Klimaatadaptatie en 
energietransitie 

Klimaatstresstest in 2020. BESTAAT ER EEN PLANNING 
WANNEER EN HOE DEZE VORM GEGEVEN WORDT?

In het Deltaplan Ruimtelijke Adaptatie is landelijk 
overeengekomen dat gemeenten uiterlijk in 2019 een 
klimaatstresstest uitgevoerd wordt. Deze is juist afgerond en 
hierover wordt de raad geïnformeerd. Vervolgens is een 
provinciale subsidie beschikbaar voor het uitvoeren van 
klimaatrisicodialogen. Hiervoor is ook een provinciale subsidie 
beschikbaar en deze interne en externe dialogen met 
stakeholders moeten leiden tot een uitvoeringsstrategie ter 
vaststelling van de raad.
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8 BALANS P. van de Wiel 16 Programma's Duurzaamheid/klimaatadaptatie en 

energietransitie
Dit budget zorgt grotendeels voor het verschil tussen de 
begroting 2019 en de begroting 2020.' GRAAG ONTVANGEN 
WE HIER EEN UITLEG OVER

Vorig jaar is besloten vanaf 2020 per jaar € 500.000 te begroten 
voor energietransitie en duurzaamheid in het kader van het 
landelijke Interbestuurlijk Programma. Ten opzichte van de 
begroting 2019 is dit dus een verschil van -€ 500.000. De 
verminderde eenmalige uitgaven van de nota duurzaamheid en 
voor GreentechPark Brabant in 2020 zorgen voor een positief 
verschil ten opzichte van 2019. Tezamen een negatief verschil 
van € 398.000. 

9 BALANS M. Lestrade-Brouwer 16 Programma's Klimaatadaptatie en 
energietransitie 

Bullet warmtevisie lijkt niet compleet, laatste zin is niet af. WAT 
WORDT HIER BEDOELD? Greentech: HOEVEEL 
INVESTERINGSRUIMTE IS ER VOOR GREENTECH? WAAR 
WORDT DIE INVESTERING UIT GEFINANCIERD?

Daar is weggevallen: "… die door het Rijk wordt aangeleverd." 
In opdracht van het ExpertiseCentrum Warrmte wordt door PBL 
een leidraad voor gemeenten opgesteld, die gemeenten helpt in 
de warmtetransitie.

10 BALANS P. van de Wiel 19 Programma's Plattelandsvernieuwing Transitie zorgvuldige veehouderij. Door een wetswijziging 
verwachten wij extra aanvragen. De Omgevingsdienst ODBN 
behandelt deze in 2020. Hiervoor is extra inzet nodig vanuit de 
ODBN en de eigen organisatie (VTH). WAT BEDOELT U MET 
EXTRA INZET? EN WELKE KOSTEN KOMEN HIERBIJ 
KIJKEN VOOR DE GEMEENTE?

De benodigde uren voor vergunningverlening op het gebied van 
milieu is afhankelijk van het aantal aanvragen dat wordt 
ingediend. Alle veehouderijen die niet voldoen aan de 
Verordening Natuurbescherming moeten voor 1 april 2020 een 
aanvraag indienen voor de aanpassing van de stal(len) of 
aangeven dat ze stoppen. Dit zal tot meer aanvragen leiden dan 
de afgelopen jaren. Om de extra uren vergunningverlening te 
dekken is in het dekkingsplan incidenteel € 20.000 geraamd.
Voor de behandeling van aanvragen en toezicht op 
asbestverwijdering is geen extra geld geraamd. Een 
substantiële toename van het aantal aanvragen ligt niet in de lijn 
der verwachtingen. Dit omdat het verbod op asbestdaken van 
de baan en de financiering van asbestsanering nog onzeker is.

11 BALANS P. van de Wiel 19 Programma's Plattelandsvernieuwing Laatste bullet: Extra inzet ODBN, HOEVEEL GAAT DIT 
KOSTEN?

Zie beantwoording vraag nummer 10. 

12 BALANS H. van Wanrooij 23 Programma's Duurzaamheid/Afval WAT IS BCF? BCF is de afkorting voor het BTW-Compensatiefonds
13 BALANS H. van Wanrooij 23 Programma's Afval Laatste regel: HOEVEEL GAAT ER NAAR MGD? De toerekening van de bijdrage aan MijnGemeenteDichtbij in 

2020 voor het product Afval bedraagt € 822.000 (ook terug te 
vinden in de tabel op blz. 141).

14 BALANS P. van de Wiel 28 Programma's Milieu Extra inzet ODBN, HOEVEEL GAAT DIT KOSTEN? Zie beantwoording vraag nummer 10. 
15 BALANS P. van de Wiel 29 Programma's Milieu “Het verschil tussen de begroting 2019 en de begroting 2020 

wordt veroorzaakt door een incidenteel budget à € 285.000  dat 
opgenomen is in 2020. Dit budget is ontstaan vanuit een 
overheveling vanuit de jaarrekening 2016 ten behoeve van 
geluidssanering in verband met de vrijval ISV bijdragen.” 
GRAAG EEN TOELICHTING OP DEZE PASSAGE

In het verleden heeft Boxtel geld via de provincie van het rijk 
ontvangen voor de geluidsanering van woningen (ISV 
bijdragen). Inmiddels verloopt de geluidsanering via het 
aanvragen van projectsubsidies. Het eerder ontvangen geld 
hoeven we niet terug te betalen. Wel geldt een verplichting om 
het geld te labelen aan geluidsanering. Daarom is bij de 
jaarrekening 2016 besloten het geld door te schuiven naar 2020 
voor geluidsanering binnen het project PHS. Omdat dit project 
vertraging heeft opgelopen, wordt voorgesteld het budget 
wederom door te schuiven.

16 BALANS M. Lestrade-Brouwer 30 Programma's Greentech “Voor 2020 is er € 200.000  ontwikkelbudget nodig” GRAAG 
EEN TOELICHTING OP DEZE PASSAGE

Zie hiervoor het Dekkingsplan 2020-2023 blz. 3 waar € 50.000 
wordt gevraagd voor GreenTech. Dit betekent dat het 
oorspronkelijk gevraagde bedrag van € 200.000 met € 150.000 
is verminderd.

17 BALANS M. Lestrade-Brouwer 30 Programma's Greentech 2e bullet, WELKE EXPLOITANT WORDT HIER BEDOELD? Daarvoor hebben we een aantal opties in beeld. Dit kan een ZZP-
er zijn die samen met de WSD het beheer en de exploitatie 
uitvoert. Ook kan het een bestaande verwerker zijn van 
biomassa die de doelen van het biomassaplein realiseert.

18 BALANS M. Lestrade-Brouwer 30 Programma's Greentech Er wordt een bedrag genoemd van € 200.000  aan budget. 
HOE/WAARUIT WORDT DIT BEDRAG GEREALISEERD?

Het gaat voor 2020 om een bedrag van € 50.000, zie antwoord 
op vraag 16. Het bedrag van € 50.000 is bedoeld voor kosten 
die nodig zijn om de markt in stelling te brengen voor de 
ontwikkeling van het GreenTech Park.

19 BALANS P. van de Wiel 31 Programma's Regionale Energie Transitie (RES) WORDEN ER EXTRA KOSTEN GEMAAKT VOOR DE 
GENOEMDE PROCESREGISEUR?

Nee, procesregisseur kost Boxtel geen extra geld. Hij zit in de 
formatie van MGD
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20 BALANS M. Lestrade-Brouwer 33 Programma's Maatschappelijke Ontwikkeling WELKE BEDRAG ONTVANGT BSB? BESTAAT ER EEN 

VERANTWOORDINGSSYSTEEM?
Voor 2019 heeft BSB een subsidie toegekend gekregen van 
maximaal € 484.300.Deze subsidie is als volgt opgebouwd:
A. Structurele subsidiebedragen: Sociaal cultureel werk € 
19.668, Project KANS € 8.036, Marktplaats / Cultuurbox € 
49.999, Exploitatiesubsidie BSB € 85.611,Buurtsportwerk € 
161.691 en Aansturing combinatiefuncties € 30.000.
B. Incidentele subsidiebedragen: Project KANS € 19.407, CMK 
gelden € 30.406, Natuur- en Milieu Educatie (NME) € 32.482, 
Aanstelling Buurtsportmedewerkers € 27.000 en Urenuitbreiding 
buurtsport € 20.000. 
De subsidie 2019 is verleend op basis van de 
prestatieovereenkomst 2019. De jaarlijkse verantwoording moet 
voldoen aan de bepalingen van de Algemene Subsidie 
Verordening (ASV). In de beschikkingsbrief worden 
verantwoordingsdocumenten gevraagd.  Net als alle andere 
professionele organisaties hebben wij regelmatig ambtelijk en 
bestuurlijk overleg. De verantwoording maakt hier onderdeel van 
uit. 

21 BALANS H. van Wanrooij 34 Programma's Maatschappelijke Ontwikkeling GRAAG ONTVANGEN WIJ EEN CIJFERMATIGE 
TOELICHTING OP DE GETOONDE TAARTPUNTEN

Hiervoor verwijzen we naar het antwoord op vraag 3 met dien 
verstande dat voor Duurzaamheid nu Maatschappelijke 
ontwikkeling gelezen moet worden. De baten van het 
programma Maatschappelijke ontwikkeling zijn € 8.130.000 
(8,8% van de totale baten) en de lasten € 48.925.000 (53,2% 
van de totale lasten). 

22 Combinatie95 M. Lestrade-Brouwer 35 Programma's Maaschappelijke ontwikkelingen Uitvoering geven aan het huidige Subsidiebeleid. Doel: 2022 Q1. 
Wordt hiermee bedoeld dat tot 2022 aan het huidige 
subsidiebeleid uitvoering wordt gegeven en het daarna het 
opnieuw moet worden vastgesteld? Zo niet, wat wordt dan met 
de tijdsaanduiding bedoeld.

Het subsidiebeleid is niet voor een bepaalde tijd vastgesteld. Als 
er aanleiding is kan het subsidiebeleid herijkt worden. Op dit 
moment is er geen aanleiding tot herijking. De einddatum is niet 
van toepassing (en had niet opgenomen moeten worden), 
omdat dit een jaarlijks terugkerend proces is. 

23 BALANS E. van den Broek 37 Programma's Minderheden We ondersteunen statushouders met diverse partners bij hun 
vestiging in de gemeente en om praktisch hun weg te vinden op 
diverse leefgebieden. WELKE CONCRETE 
WERKZAAMHEDEN WORDEN HIERVOOR GEDAAN?

Het gaat om diverse reguliere werkzaamheden op het vlak van 
huisvesting, inkomen, gezondheid, taal/inburgering, (on)betaald 
werk en sociaal netwerk. In december a.s. volgt een 
raadsinformatiebrief over de actuele voortgang en 
ontwikkelingen.

24 BALANS E. van den Broek 37 Programma's Minderheden De wet 'Inburgering' valt vanaf 2021 onder de 
verantwoordelijkheid van de gemeente. GAAN HIER EXTRA 
KOSTEN MEE GEPAARD?

Het is nog niet bekend hoe de financiering van de aanstaande 
Wet inburgering per 2021 eruit ziet. De VNG is hierover nog in 
gesprek met het Rijk. Voor 2020 is budget gereserveerd om de 
uitvoering van de wet goed voor te bereiden.

25 BALANS E. van den Broek 39 Programma's Minderheden WAAROM IS DE DOELUITKERING VOOR 
MAATSCHAPPELIJKE BEGELEIDING VANAF 2020 
TOEGEVOEGD AAN ONDERWIJS IPV MINDERHEDEN?

Voor 2020 zijn nog geen middelen toegekend voor 
maatschappelijke begeleiding. Deze zinsnede in de begroting is 
dan ook niet correct. 

26 BALANS E. van den Broek 39 Programma's Minderheden WAT WORDT BEDOELD MET 'Er is subsidiebudget voor 
Stichting Rader toegevoegd'?

Voorheen stond deze subsidie onder Cultuur. Dit vonden wij 
gelet op de doelgroep niet passend. Vandaar dat deze subsidie 
is verplaatst naar dit begrotingsonderdeel. Er komt geen extra 
subsidie beschikbaar voor Radar. 

27 BALANS M. Lestrade-Brouwer 39 Programma's Minderheden/Jeugd In de tabel is geen indicator meer opgenomen voor 
jongerenacademie vanaf 2020. GRAAG ONTVANGEN WIJ 
EEN TOELICHTING

Idealiter moeten er net als in 2018 en 2019 gedurende 40 uren 
per week activiteiten plaatsvinden op het gebied van re-
integratie, educatie en activering. In verband met de 
bezuinigingen is het onzeker of de Jongerenacademie in 2020 
voortgezet wordt. Daarom is er geen indicator opgenomen. 

28 BALANS M. Lestrade-Brouwer 41 Programma's Jeugdzorg WAT IS EEN KOPLOPER GEMEENTE? Als koplopergemeente ontwikkelen we samen met VNG en het 
Rijk beleid op het gebied van de sluitende keten kwetsbare 
jongeren 16-26 jaar. Het is de bedoeling om dit beleid uit te 
rollen in de rest van het land. 
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29 BALANS M. Lestrade-Brouwer 44 Programma's WMO “De inkoop voor hulp bij het huishouden is afgerond en per 2020 

gaat de nieuwe aanbesteding in. Naar verwachting worden de 
wachtlijsten daardoor beperkt.” WAAROP IS DEZE 
VERWACHTING GEBASEERD, ZEKER GEZIEN HET 
PERSONEELSTEKORT BIJ AANBIEDERS?

Met ingang van 1 januari 2020 treden twee nieuwe aanbieders 
toe. Hopelijk gaat hierdoor de druk op de huidige 
gecontracteerde aanbieders afnemen. 

30 BALANS M. Lestrade-Brouwer 45 Programma's WMO Met ingang van 2020 treedt de Wet verplichte geestelijke 
gezondheidszorg in werking. Deze wet geeft de gemeente 
enkele (kleine) taken erbij ten opzichte van de huidige situatie 
(Bopz). WAT WORDT CONCREET BEDOELD MET DEZE 
TAKEN? HOE ZIEN DE TAKEN ERUIT?

Het aannemen en triageren van meldingen, het uitvoeren van 
een verkennend onderzoek bij een ‘Wvggz-melding’ en zo nodig 
indienen van een aanvraag verzoekschrift voorbereiding 
zorgmachtiging bij het OM. Het betreft situaties waarin de 
betrokkene zich (nog) niet in een crisis bevindt. Is er sprake van 
een crisis, dan kan de burgemeester de betrokkene een 
crisismaatregel opleggen. Een nieuwe taak is dat de 
burgemeester de betrokkene zo nodig hoort voordat deze 
besluit tot een crisismaatregel. Deze taken worden in de 3 
gemeenten MGD belegd bij het Crisisinterventieteam (CIT) van 
Farent en het Centrum voor Trajecten en Bemoeizorg (CvTB). 

31 BALANS E. van den Broek 47 Programma's Inkomensvoorziening Rechtmatig verstrekken uitkeringen. TOP, MAAR HOE DOEN 
WE DIT?

De uitkeringen worden verstrekt op grond van de 
Participatiewet. Conform de bepalingen in de Participatiewet 
wordt de rechtmatigheid van een uitkering beoordeeld. 

32 BALANS E. van den Broek 51 Programma's Participatie WAAROM STAAT ER IN DE TABEL DOEL 2023, TERWIJL IN 
ALLE OVERIGE TABELLEN DOEL 2022 VERMELD STAAT?

Het betreft een typefout en het moet inderdaad 2022 zijn.

33 BALANS M. Lestrade-Brouwer 57 Programma's Onderwijs “activiteiten aan te bieden en zo jongeren te stimuleren hun 
talenten te ontwikkelen. Doel: ntb” IS HET DOEL INTUSSEN 
BEPAALD EN SMART GEFORMULEERD?

De doelen zijn afhankelijk van de (budgettaire) mogelijkheden 
en worden in overleg met de aanbieders bepaald. 

34 BALANS M. Lestrade-Brouwer 57 Programma's Onderwijs Bij inzet 'derde domein jeugd' staat als doel 'ntb'. KAN HET 
DOEL INMIDDELS WEL WORDEN AANGEGEVEN? ZO JA, 
WAT IS HET DOEL? 

De doelen zijn afhankelijk van de (budgettaire) mogelijkheden 
en worden in overleg met de aanbieders bepaald. 

35 BALANS M. Lestrade-Brouwer 58 Programma's Onderwijs WAAROM STAAT IN DE TABEL BIJ VEEL PRODCUCTEN 
GEEN INDICATOR 2020 EN 2022 INGEVULD?

De gemeente heeft beperkte regie op het onderwijs. Daardoor is 
het lastig om indicatoren te benoemen die we jaarlijks kunnen 
onderbouwen. Uiteraard sturen we wel jaarlijks de rapportage 
handhaving kinderopvang en kwaliteit Voor- en Vroegschoolse 
Educatie (VVE) 

36 BALANS M. Lestrade-Brouwer 59 Programma's Onderwijs Afname leerlingenvervoer. WAT IS DE ACHTERLIGGENDE 
REDEN HIERVAN? KOMT DIT BIJVOORBEELD DOORDAT 
ER MINDER AANVRAGEN ZIJN, WETEN DE MENSEN DE 
WEG NIET VOLDOENDE OF ZIJN ER MEER AFWIJZINGEN?

In 2015 is het passend onderwijs ingevoerd. Dit moet ervoor 
zorgen dat een kind zo veel mogelijk in zijn eigen omgeving 
naar school kan gaan in plaats van naar (dure) vormen van 
speciaal (basis-)onderwijs (sbo). We zetten daarmee in op 
grotere zelfstandigheid van leerlingen. In lijn daarmee is het 
Samenwerkingsverband de Meierij bezig met het ontmantelen 
van alle sbo-scholen in de regio. De voormalige sbo-leerlingen 
gaan nu zoveel mogelijk naar een reguliere basisschool waar 
passende ondersteuning geboden wordt of naar speciaal 
onderwijs. Dit zorgt voor een afname van leerlingenvervoer. 

37 BALANS P. van de Wiel 66 Programma's Leefomgeving GRAAG ONTVANGEN WIJ EEN CIJFERMATIGE 
TOELICHTING OP DE GETOONDE TAARTPUNTEN

Hiervoor verwijzen we naar het antwoord op vraag 3 met dien 
verstande dat voor Duurzaamheid nu Leefomgeving gelezen 
moet worden. De baten van het programma Leefomgeving zijn € 
10.416.000 (11,3% van de totale baten) en de lasten € 
21.163.000 (23,0% van de totale lasten). 
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38 BALANS P. van de Wiel 68 Programma's Volkshuisvesting “Aantal gerealiseerde woningen: in de woonvisie is als doel 

omschreven om in de periode 2015-2024 per saldo 1315 
woningen in totaal toe te voegen. Uitgaande van 160 sloop in 
deze periode, is de gewenste nieuwbouw om aan de behoefte te 
voldoen 1475 woningen. Het streven is om 25% van dit aantal 
woningen te realiseren tot en met 2019. In 2020 zal 45% van de 
gewenste nieuwbouw zijn gerealiseerd.” GRAAG EEN 
OVERZICHT WELKE TYPE WONINGEN WE WAAR EN IN 
WELK JAAR REALISEREN EN UITLEG OF HET GENOEMDE 
STREVEN VAN 25% VANAF 2015 GEREALISEERD IS EIND 
2019

In de jaren 2015 t/m 2018 zijn 299 woningen gerealiseerd. Dit 
aantal is circa 20% van 1475, zoals in de jaarrekening 2018 is 
verantwoord. Op de woningbouwplanning staan 90 woningen 
voor 2019. In de periode 2015 t/m 2019 verwachten we dan ook 
de realisatie van (90+299 =) 389 woningen. Dit aantal is circa 
25% van 1475, waarmee we voldoen aan de begroting. Let op! 
Dit is een prognose. Dit biedt dan ook geen garanties. In de 
jaren 2015 t/m 2018 zijn de volgende typen woningen 
gerealiseerd in de projecten die staan op de 
woningbouwplanning. Deze woningen zijn alleen in de kern 
Boxtel gerealiseerd. (voor specificatie zie bijlage 1).

39 BALANS P. van de Wiel 72 Programma's Ruimtelijke ontwikkeling WAAROM DALEN DE OPBRENGSTEN UIT LEGES 
OMGEVINGSVERGUNNING VAN 2019 NAAR 2020?

De leges omgevingsvergunning baseren we op de laatst 
bekende inzet van menskracht per af te geven vergunning. In 
combinatie met de omvang van het tarief en het aantal af te 
geven vergunningen voor woningbouw (261 nieuwbouw 
woningen voor 2020) verwachten wij dat de opbrengst in 2020 
achterblijft ten opzichte van het in de vorige begroting 
opgenomen niveau 2020. Vandaar dat de te ontvangen 
legesopbrengst 2020 naar beneden is bijgesteld. Een 
trendmatige aanpassing van 2,9% van de tarieven voor 2020 
volstaat.

40 Combinatie95 P. van de Wiel 72 Programma's Leefomgeving In 2020 wordt geen rekening meer gehouden met het budget, 
dat in 2019 incidenteel, voor het project Omgevingswet is 
opgenomen. Betekent dit dat de gehele implementatie van de 
Omgevingswet kan worden gefinancierd uit het incidentele 
budget van 2019? 

Het budget van 2019 is overgeheveld naar 2020. De 
implementatie vindt plaats uit de budgetten van 2019 en 2020. In 
de komende maanden gaan wij aan de slag met het invullen van 
het financieel dialoogmodel van de VNG. 
De uitkomsten hiervan zullen leidend zijn voor een financiële 
vertaling hiervan.

41 BALANS P. van de Wiel 76 Programma's Beheer onroerend goed WAT WORDT BEDOELD MET 'Middelen voor NEN-keuringen 
voor gemeentelijke panden'?

Momenteel worden NEN keuringen uitgevoerd door de 
gebruikers/huurders van gemeentelijke accommodaties. Wij 
hebben gemerkt dat deze keuringen niet altijd tijdig of compleet 
worden uitgevoerd. Om grip te houden op de juistheid en 
volledigheid van de keuringen, gaan wij deze zelf uitvoeren. De 
keuringen dienen door een bureau te worden uitgevoerd, hier 
zijn dus middelen voor nodig die we momenteel niet tot onze 
beschikking hebben.

42 BALANS P. van de Wiel 76 Programma's Beheer onroerend goed WAT WORDT BEDOELD MET INDICATOR 'gebouwen'? Met de indicator ''gebouwen'' bedoelen wij de accommodaties in 
gemeentelijk eigendom. 

43 BALANS P. van de Wiel 77 Programma's Beheer onroerend goed De laatste 5 bolletjes van de opsomming gaan over lagere 
opbrengsten uit huur. GRAAG ONTVANGEN WIJ EEN 
NADERE TOELICHTING OP ALLE GENOEMDE PUNTEN 
(CIJFERMATIG EN INHOUDELIJKE ARGUMENTATIE SVP)

Wij hebben de begroting 2020 volledig opnieuw opgebouwd. Zo 
zijn voor de begroting 2020 de ramingen voor de 
huuropbrengsten en de eigenaarskosten van al onze verhuurde 
panden vergeleken met de huidige realisatie en op basis 
daarvan aangepast. Bij de jaarrekening 2018 hebben wij ook al 
de tegenvallende huuropbrengsten en- kosten gemeld. via de 
begroting 2020 en de tweede Bestuursrapportage 2019 worden 
de reële verwachte opbrengsten en kosten in de begroting 
opgenomen dit heeft geleid tot het aangegeven verlies.

44 BALANS P. van de Wiel 77 Programma's Beheer onroerend goed Extra huuropbrengsten agrarische gronden. HEEFT DIT TE 
MAKEN MET GRONDEN DIE ZIJN OPGEKOCHT VOOR PHS 
EN NU TERUG WORDEN GEHUURD? WELKE ANDERE 
HUUROPBRENGSTEN ZIJN ER EVENTUEEL?

Nee dit is niet gerelateerd aan de gronden die opgekocht zijn 
voor PHS en nu worden gehuurd. Dit heeft een relatie met het 
antwoord op vraag 43. Deze exercitie is ook uitgevoerd voor de 
agrarische gronden (onderdeel van het onroerend goed), waarbij 
gekeken is naar de realisatie van de afgelopen jaren en op basis 
hiervan is de begroting 2020 mede opgesteld. 

45 BALANS P. van de Wiel 77 Programma's Beheer onroerend goed Opbrengst verhuur gemeentehuis en gemeentewerf wordt lager. 
GRAAG EEN TOELICHTING.

De gemeentewerf wordt verhuurd aan MGD en WSD. Het 
gemeentehuis wordt verhuurd aan MGD. Die verlaging van de 
opbrengsten volgt ook uit de kritische beoordeling van 
huurinkomsten.
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46 Combinatie95 H. van Wanrooij 78 Programma's Groenbeheer Is er inmiddels een milieuvriendelijke succesvolle manier om de 

Japanse duizendknoop te bestrijden?
Nee. Zowel landelijk als lokaal bevindt men zich nog steeds in 
de experimentele fase. Allerlei nieuwe technieken worden getest 
maar de effecten, ook voor de langere termijn, zijn op dit 
moment onvoldoende om te spreken over een succesvolle 
aanpak.

47 BALANS H. van Wanrooij 81 Programma's Beheer openbare ruimte WAT WORDT BEDOELD MET 'Aanbesteding van nieuwe- en 
directievoering van lopende projecten'? Met name het woord 
nieuwe is vreemd, gaat het om een 'nieuwe voering'?

Hiermee wordt het aanbesteden van nieuwe projecten of werken 
bedoeld. De directievoering is ook een taak van het team en dit 
gaat altijd om lopende projecten.

48 BALANS P. van de Wiel 91 Programma's Boxtel binnen de bruggen IS ER TAV DIT PROJECT EEN BEDRAG BEGROOT? De herinrichting Rechterstraat en herinrichting Stationsstraat zijn 
de eerste deelprojecten van het masterplan Boxtel Binnen de 
Bruggen. Voor de uitvoering van deze projecten is in het 
dekkingsplan een totale (aanvullende) investering van € 1,2 
miljoen opgenomen. De bijbehorende kapitaallasten zijn 
geraamd vanaf de jaarschijf 2023 van de meerjarenbegroting. 
Indien noodzakelijk worden deze herinrichtingsprojecten in de 
planning naar voren gehaald. In de begroting 2019 was al een 
bedrag begroot voor het opstellen van de visie Boxtel Binnen de 
Bruggen en de uitvoering van een deel van de herinrichting van 
de Rechterstraat.

49 Combinatie95 H. van Wanrooij 92 Programma's Move31 "De NO-way = de Noordelijke Ontsluitingsweg" wordt genoemd 
als doel van Move31. Eerdere onderzoeken lieten zien dat de 
NO-way weinig oplost (slechts 2500 auto's per dag), 
ecologische structuren doorsnijdt en onbetaalbaar is voor 
Boxtel. Wat is er veranderd?

De NO-way is onderdeel van MOVE'31 als visie voor een 
gewenste ontsluitingsstructuur van Boxtel. Dit proces wordt 
uitsluitend opgepakt als de groei van Boxtel en de 
verkeersintensiteiten daartoe aanleiding geven. Wij volgen 
daarin de ontwikkelingen.

50 Combinatie95 H. van Wanrooij 97 Programma's PHS "Maatregelen, planning voorbereiding uitvoering, aanbesteding 
en realisatie van de projecten worden nader bekeken in het licht 
van de ontwikkelingen rondom het PAS en leiden tot herziening 
van het Plan van Aanpak." Wanneer kunnen we hier mee 
duidelijkheid over verwachten?

De vertraging is fors. Er is voorlopig nog geen duidelijkheid over 
het tijdstip wanneer er doorgepakt kan worden met dit majeure 
project. Wij zijn ook afhankelijk van hogere overheden.

51 BALANS E. van den Broek 100 Programma's Economie, Toerisme etc. SPIN wordt benoemd. We missen andere 
ondernemersverenigingen zoals VOC. GRAAG ONTVANGEN 
WE EEN TOELICHTING

met SPIN wordt de samenwerking herijkt, met de overige 
ondernemersverenigingen wordt de huidige samenwerking 
voortgezet

52 BALANS H. van Wanrooij 102 Programma's Economie, Toerisme etc. GRAAG ONTVANGEN WIJ EEN CIJFERMATIGE 
TOELICHTING OP DE GETOONDE TAARTPUNTEN

Hiervoor verwijzen we naar het antwoord op vraag 3 met dien 
verstande dat voor Duurzaamheid nu Economie, Toerisme, 
Recreatie, Cultuur en Sport (ETTCS) gelezen moet worden. De 
baten van het programma ETTCS zijn € 450.000 (0,5% van de 
totale baten) en de lasten € 5.798.000 (6,3% van de totale 
lasten). 

53 BALANS E. van den Broek 106 Programma's Economie Er wordt een bedrag genoemd van € 76.500  aan budget voor 
bedrijven die naar Boxtel komen. WAT IS HIER CONCREET 
MEE BEREIKT?

Er is het afgelopen jaar onder andere geïnvesteerd in meer 
inzicht te verkrijgen in de ruimtebehoefte van ondernemers. 
Samen met een klankbordgroep van ondernemers is namelijk 
door STEC een onderzoek uitgevoerd naar de ruimtebehoefte 
en de uitkomsten van dit onderzoek dienen als basis voor het 
overleg op regionaal en provinciaal niveau. De uitkomsten van 
het onderzoek van STEC zijn op dit moment dus uitgangspunt in 
het vervolgproces richting regio en provincie.
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54 BALANS M. Lestrade-Brouwer 113 Programma's Kunst Er wordt een bedrag genoemd van € 103.200 irt 

Muziekvouchers. WIJ ZIJN IN DE VERONDERSTELLING DAT 
DIE ZIJN UITGEKEERD. WE ONTVANGEN GRAAG EEN 
TOELICHTING

De Regeling vouchers muziekonderwijs Boxtel is later ingegaan 
dan gepland nl. op 1 januari 2019. Vanwege de overgang naar 
een nieuwe financieringssystematiek zijn de middelen van 2018 
overgeheveld naar 2019. Dit bedrag is gebruikt als overgang 
voor de voucheraanvragen voor het lopende schooljaar 
2018/2019 en het nieuwe schooljaar 2019/2020. Het 
overgangsbudget is in de 1e helft 2019 uitgekeerd aan de hafa's 
en ouders van leerlingen die lessen volgen bij andere 
muziekaanbieders. Gedurende de 2e helft 2019 worden de 
nieuwe aanvragen beoordeeld en uitgekeerd. Voor de 2e helft 
2019 zijn deze middelen inmiddels gedeeltelijk toegekend en 
besteed. Voor 2020 is een bedrag van 40.000  begroot voor de 
vouchers.

55 BALANS H. van Wanrooij 115 Programma's Sport “Binnensportaccommodaties: Voldoende aanbod aan 
binnensportvoorzieningen van een kwalitatief goed niveau. 
Hierbij wordt de bezettingsgraad in de avonduren en de 
weekenden het uitgangspunt.” GRAAG EEN TOELICHTING OP 
HET WAAROM VAN DIT UITGANGSPUNT EN EEN 
ANTWOORD OP DE VRAAG OF DE BRAKEN HIERBIJ EEN 
ROL HOUDT EN HEEFT IN DE TOEKOMST ALS 
BINNENSPORTACCOMMODATIE.

Dit is conform door de raad in 2011 vastgestelde sportnota. Alle 
vertegenwoordigers/eigenaren van de sporthallen blijven hierbij 
betrokken, als het gaat om de bezettingsgraad van de 
sporthallen.

56 Combinatie95 H. van Wanrooij 115 Binnensportaccommodaties "Voldoende aanbod aan binnensportvoorzieningen van een 
kwalitatief goed niveau. Hierbij wordt de bezettingsgraad in de 
avonduren en de weekenden het uitgangspunt", Welke 
openingsuren hanteert de gemeente om te sporten op 
doordeweekse avonden?

Elke avond kan gesport worden in de sporthallen. De tijdsduur 
die hierbij gehanteerd wordt is 18.00-23.00 uur.

57 BALANS P. van de Wiel 118 Programma's Monumentenzorg en 
oudheidkunde

“Archeologie maken we meer leefbaar door rondom de 
Nationale archeologiedagen in oktober activiteiten te 
organiseren in onder andere Liempde en Gemonde. Dit doen we 
samen met heemkundeverenigingen en de Archeologie 
Hotspot.” WAAROM WORDT GEMONDE GENOEMD IN ONZE 
BEGROTING?

In het kader van de ambtelijke fusie proberen we zo efficiënt 
mogelijk te werken. We organiseren daarom vergelijkbare 
activiteiten in beide kernen. Uiteraard beslist u alleen over de 
kern Liempde.

58 BALANS H. van Wanrooij 123 Programma's Meewerkend bestuur GRAAG ONTVANGEN WIJ EEN CIJFERMATIGE 
TOELICHTING OP DE GETOONDE TAARTPUNTEN

Hiervoor verwijzen we naar het antwoord op vraag 3 met dien 
verstande dat voor Duurzaamheid nu Meewerkend bestuur 
gelezen moet worden. De baten van het programma 
Meewerkend bestuur zijn € 66.135.000 (71,9% van de totale 
baten) en de lasten € 6.730.000 (7,3% van de totale lasten). 

59 BALANS F. Naterop 126 Programma's Meewerkend bestuur “en een mobiliteitsbudget van € 120.000 ” GRAAG EEN 
TOELICHTING OP DEZE PASSAGE

Dit betreft een overeenkomst met een mobiliteitsbureau die per 
1-1-2020 eindigt.

60 BALANS H. van Wanrooij 133 Programma's Algemene dekkingsmiddelen Mocht de financiële situatie hier de komende jaren om vragen, 
dan liggen onze eerste prioriteiten bij het sociaal domein, bij 
energietransitie en klimaatverandering en bij Move'31. Doel: 
2022 Q1. BESTAAT ER EEN VOLGORDE VAN 
PRIORITERING VAN DEZE ZAKEN? ZO JA, HOE ZIET DIE 
VOLGORDE ERUIT?

Dit is de tekst uit het beleidsprogramma. In het 
beleidsprogramma is geen volgorde vastgelegd van prioritering 
van deze 3 zaken. 

61 Combinatie95 H. van Wanrooij 138 Paragrafen Lokale heffingen Per 2022 moet de herwaardering van onroerend goed worden 
uitgevoerd o.b.v. oppervlakte i.p.v. inhoud. Is er een inschatting 
van het te verwachten effect op de waardering van het 
onroerend goed door de aanpassing van deze systematiek? 

Uitsluitende de (waarderings)systematiek wijzigt. Dit betekent 
dat de werkprocessen evenals de inrichting van de 
vakapplicaties worden vernieuwd. De impact is niet inzichtelijk al 
zal dit geen grote consequenties hebben. De vernieuwing zal 
leiden tot een efficiënter werkproces waarbij de afstemming met 
o.a. de basisregistratie BAG een belangrijke onderdeel is.

62 BALANS H. van Wanrooij 148 Paragrafen Aanduiding lokale lastendruk Er wordt een bedrag genoemd van € 241,300  aan 
kwijtschelding. OM HOEVEEL HUISHOUDENS GAAT HET?

Aantal volledig/gedeeltelijk toegekende kwijtscheldingen 
belastingjaar 2018 is 606 stuks (inclusief de automatische soza, 
IB en PGL)
Aantal volledig/gedeeltelijke toegekende kwijtscheldingen 
belastingjaar 2019 (tot op heden) is 532 stuks (98 handmatig, 
321 soza, 40 PGL en 73 IB) 
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63 BALANS P. van de Wiel 197 Paragrafen Grondbeleid In tabel 1 zien we N = nadelig. WE ONTVANGEN GRAAG EEN 

NADERE TOELICHTING
N staat voor nadelig en V voor voordelig. De tabel toont aan dat 
voor elke exploitatie het resultaat op eindwaarde in 2018 iets is 
verbeterd, iets minder nadelig is geworden. 

64 BALANS H. van Wanrooij 203 Paragrafen Financiën We lezen dat ODBN structureel meer kost. KUNT U 
AANGEVEN OM WELK BEDRAG DIT GAAT?

Het gaat hier om de toelichting van de mutatie opgenomen 
onderaan in de tabel op blz. 200. De bijdrage aan ODBN wordt 
dus in 2019 verhoogd met € 111.000 en vanaf 2020 met € 
78.000. 

65 BALANS P. van de Wiel 205 Financiën Uitgangspunten en grondslagen 
begroting 2020 en 
meerjarenramingen 2021-2023

“ per jaartal staat het aantal te realiseren woningen” GRAAG 
EEN ONDERBOUWING VAN DE GENOEMDE AANTALLEN 
EN WAAR DIE HUIZEN KOMEN TE STAAN

De woningbouwaantallen voor de begroting 2020 zijn 
geactualiseerd vanuit 2019 en geënt op de planning vanuit het 
gemeentelijk woningbouwprogramma. In dit 
woningbouwprogramma zijn de projecten opgenomen waaraan 
momenteel wordt gewerkt. Deze plannen bevinden zich in 
verschillende stadia (initiatieffase tot planologisch vastgestelde 
plannen), waardoor de typen, aantallen en locaties van de 
woningen nog kunnen wijzigen. Over de projecten wordt uw raad 
inhoudelijk geïnformeerd op het moment dat dit voor het project 
relevant en mogelijk is. Met het oog op de gevolgen voor de 
kadernota/begroting en jaarrekening wordt de voortgang en 
planning van het woningbouwprogramma periodiek beoordeeld 
en integraal afgestemd. Uitgangspunt hierbij is dat reële 
schattingen worden gedaan voor de toekomstig te realiseren 
woningbouw en dat bij de uitwerking van de projecten invulling 
wordt gegeven aan het woonbeleid uit de woonvisie. Deze cijfers 
bieden echter geen garanties, aangezien de realisatie van 
woningbouw van vele onzekere factoren afhankelijk is. De 
aantallen woningen gebruiken wij zelf om in de uitwerking van de 
woningbouwprojecten in de nabije toekomst te kunnen bijsturen 
op uitvoering van de juiste woningen op de juiste plek.

66 BALANS H. van Wanrooij 223 Financiën Investeringen “kruising Fellenoord staat budget voor van 2 keer 2 ton” 
WAAROM IS DAT EN DE EERDER GENOEMDE KNIP IN DE 
FELLENOORD IS TOCH HELEMAAL VAN TAFEL?

De "knip" is een functionele eis die is meegenomen als 
onderdeel van het ontwerp van MTD in opdracht van de OCB 
(Ondernemersvereniging CentrumBoxtel). Gelijktijdig met het 
aanbrengen van een fietssluis (knip voor auto's) op aansluiting 
Fellenoord-Rechterstraat wordt de sluis bij de Grote Beemd 
opgeheven. In de begroting staat 1 keer twee ton voor 2020 
opgenomen.

67 BALANS F. Naterop Algemeen We zien onder toerekening overal bijdrage 
MijnGemeenteDichtbij. IS HET ZO DAT DEZE 
SAMENWERKING ALLEEN MAAR EXTRA GELD KOST?

Nee, dit is een verdeling over alle beleidsproducten van de 
totale bijdrage aan MijnGemeenteDichtbij. Deze bijdrage (in 
totaal € 20,2 miljoen) is voor een belangrijk deel een vergoeding 
voor de salarislasten van MGD die natuurlijk jaarlijks stijgen 
conform de cao. 

68 VVD H. van Wanrooij 7 Algemeen P7 versus p226. Saldo lasten lijkt niet in beide tabellen hetzelfde 
te zijn. Op p7 staat baten €90.742 en onttrekking reserves 
€1.227 (maakt samen baten van €91.969). Deze getallen staan 
ook in de tabel p226. Echter voor de lasten: storting in reserves 
in elke tabel €1.505 maar de lasten komen niet overeen? 
Namelijk €94.046 versus €90.464. Aanvullend: in het 
Bijlagenboek worden zowel baten als lasten op €91.969 begroot

Zowel de baten als de lasten na bestemming zijn € 91.969. De 
lasten na bestemming zijn als volgt opgebouwd: lasten voor 
bestemming ad € 94.046 plus storting reserves ad € 1.505 
minus resultaat ad € 3.582. Het verschil in het lastenbedrag van 
€ 94.046 en € 90.464 is dus het negatieve resultaat van € 3.582. 

69 VVD P. van de Wiel 16 Programma's Duurzaamheid 2e bullet. Zin is waarschijnlijk niet compleet, er lijst tekst te 
missen

Zie antwoord vraag 9. 
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70 VVD H. van Wanrooij 23 Programma's Afval p23. Afval. Hier wordt de afkorting BCF gebruikt; wat houdt het 

in? Uit de tekst maken we op dat het gaat om een 
budgetneutrale anderde methodiek. Betekent dat dat €642k 
negatief verschil met 2019 elders als positief effect terugkomt? 
Zo ja, waar – ik kon dat niet 1op1 terugvinden elders in 
Begroting

BCF is een afkorting voor het BTW-Compensatiefonds. De hele 
begroting van Boxtel wordt weergegeven in bedragen exclusief 
BTW. De BTW van de kostendekkende producten Afval en 
Riolering mag echter in het afval- resp. riooltarief verdisconteerd 
worden omdat bij de invoering van het BCF besloten is dat de 
Gemeentefondsuitkering jaarlijks gekort wordt voor deze BTW. 
Tot en met 2019 zagen we bij de producten Afval en Riolering 
een positief saldo dat gelijk was aan de begrote BTW. Vanaf 
2020 begroten we bij deze 2 producten de BTW als last 
waardoor het saldo van beide producten op 0 uitkomt. Deze 
wijziging van methodiek is budgettair neutraal; het positieve 
effect zit in de Gemeentefondsuitkering. 

71 VVD H. van Wanrooij 26 Programma's Riolering Riolering. Zelfde inhoudelijke vraag als vorige Zie het antwoord op vraag 70. 
72 VVD E. van den Broek 106 Programma's Economische aangelegenheden 442k positief (minder uitgaven) verschil met 2018. Maar slechts 

€150k hiervan wordt toegelicht, de overige ca. €290k niet. Kan 
daar iets meer toelichting op gegeven worden?

De overhevelingen zijn hierin niet meegenomen

73 VVD M. Lestrade-Brouwer 113 en 200 Programma's Kunst Besparing schrappen cultuurverbinder (cv) hier 20k. Op p200 
staat 40k besparing. Wat verklaart de verschillende bedragen? 
Verder: in tabel p200/201. wordt schrappen van de cv t/m 2023 
als een jaarlijkse besparing gezien. Maar de aanstelling van de 
cv was oorspronkelijk toch een proef van 2 jaar? M.a.w: waarom 
kan het dan als toekomstige besparing worden geboekt? 

Voor het tweejarig project Cultuurverbinder (2018/2019 - 
2019/2020) is een bedrag van 40.000  begroot op jaarbasis. Het 
project is per 1 juli 2019 beëindigd. De middelen die vanuit het 
structurele budget Cultuur hiervoor beschikbaar waren gesteld 
worden geschrapt. Er komt geen andere invulling van dit budget 
na het wegvallen van dit project. Deze middelen van 40.000 zijn 
structureel gekort op het Cultuur budget.

74 VVD H. van Wanrooij 152 Paragrafen WMO Zin lijkt niet volledig?: “door deelname in het bestuur van de 
wethouder”. Welk bestuur? 

Het betreft het bestuur van de regionale inkooporganisatie WMO 
(centrumgemeentefunctie)

75 VVD H. van Wanrooij 155 Paragrafen Kengetallen versus 214. p155 vermeldt de financiële kengetallen waar de 
provincie naar kijkt, die staan gelukkig nog in het groen. Op 214 
wordt geconstateerd dat onze algemene reserve onder de door 
de raad vastgestelde norm zit. Zonder de eerdere 
besluitvorming van de raad te willen overdoen, toch de vraag 
waarom – in algemene zin – wij als gemeente andere normen 
hanteren m.b.t. onze financiële situatie dan de provincie?

Zoals op blz. 154 aangegeven worden de 6 kengetallen van blz. 
155 voorgeschreven in het BBV en hebben dus landelijke 
werkingskracht. De 6 kengetallen bevatten geen kengetal/norm 
voor de hoogte van de Algemene reserve. De solvabiliteitsratio 
bevat de totale reserves ten opzichte van het totaal van de 
balans. 

76 VVD P. van de Wiel 197-198 Paragrafen Grondbeleid Verwachte negatieve resultaten Grondbeleid ca €10,5mio 
negatief. De verliesvoorziening + reserve bedraagt ca €8,1mio. 
Betekent dat, dat er nog extra kosten (verlies) van €2,4mio 
genomen dienen te worden ergens in de nabije toekomst? Of is 
dit verlies nu genomen in het project In Goede Aarde? Daar 
staat immers geen verliesvoorziening (meer?). Hoe zit dit 
precies?

Nee, er hoeft geen extra verlies genomen te worden. Begroot is 
dat bij de jaarrekening 2019 de exploitatie In Goede Aarde kan 
worden afgesloten en dat de verliesvoorziening IGA dan vervalt. 
Dit betekent dat het totaal van de verliesvoorzieningen dan terug 
gaat van € 10,5 mln. per einde 2018 naar € 8,6 mln. (de cijfers 
van blz. 198) per einde 2019. Naast de verliesvoorzieningen 
heeft Boxtel een reserve Grondexploitatie met een stand per 1-1-
2020 van afgerond € 507.000 (maar deze dient niet in mindering 
gebracht te worden op het totaal van de verliesvoorzieningen).  
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77 VVD H. van Wanrooij 200 e.v. Financiën mutaties technische begroting Graag concrete toelichting bij het de bedragen €378k en €375k 

van niet te concretiseren Huuropbrengsten 2020 en 2021. Over 
welke Huuropbrengsten die we niet kunnen innen gaat dit? Op 
p77 wordt lagere opbrengst geraamd van €337k op 
“opbrengsten van verhuur overige panden”? Gaat dit om 
hetzelfde als p200? Blijft de vraagt waar het hier concreet om 
gaat. Op 203 staat hierover: “aangezien we de huuropbrengsten 
niet kunnen benoemen”. Wat wordt bedoelt met “niet kunnen” 
benoemen? 

Bij de jaarrekening 2018 hebben wij tegenvallende 
huuropbrengsten gemeld. Dit is o.a. aan de orde geweest bij de 
beantwoording van de technische vragen n.a.v. de jaarrekening 
2018. Toen is geantwoord: “ Waarschijnlijk is bij de overgang 
naar de ambtelijke fusie een onderdeel niet correct in de 
begroting opgenomen". Bij de opzet van de nieuwe begroting 
2020-2023 is gebleken dat deze post moet worden gecorrigeerd 
voor 2019 (opgenomen in de 2e bestuursrapportage 2019) en 
2020 en 2021 (bedragen van € 378.000 resp. € 375.000 zijn 
afgeraamd in de begroting 2020). Op blz. 77 wordt het verschil 
tussen de begroting 2020 en de begroting 2019 toegelicht. Dat 
is een iets ander bedrag, maar we hebben het hier wel over 
hetzelfde. De huuropbrengsten die we nu aframen waren 
algemeen begroot en niet terug te leiden tot adressen. 

78 VVD H. van Wanrooij 200 e.v. Financiën mutaties technische begroting Onder Overige Aanpassingen: 50k uitgaven juridische kosten 
Moorwijk. Worden deze later alsnog in rekening gebracht bij de 
projectontwikkelaar?

Het betreft kosten voor afhandeling van een bestaand dossier. 
Deze kosten kunnen niet in rekening gebracht worden bij de 
projectontwikkelaar. 

79 VVD H. van Wanrooij 216 Financiën Saldi ontr.&toev. Reserves p216 versus Bijlagenboek. Volgens mij zijn de saldi p216 van 
onttrekking& toevoeging reserves, andere bedragen dan 
mutaties/saldi reserves bijlagenboek p24. Zien we dat goed? Zo 
ja, hoe kan dat; wat zijn de verschillen?

Op pagina 216 zijn alle reservemutaties samengevat. In het 
bijlagenboek zijn deze mutaties verder gedetailleerd 
weergegeven waarbij eerst op pagina 18 en 19 de mutaties in 
de algemene reserve zijn weergeven en vervolgens zijn op 
pagina 20-24 de mutaties weergegeven in de 
bestemmingsreserves. Als je deze 2 onderdelen bij elkaar 
neemt dan krijg je de aansluiting met de cijfers op pagina 216.

80 VVD H. van Wanrooij 227 Financiën Inzicht Baten en lasten Waaruit bestaat (of kan komen te bestaan) de begrote 
taakstellende baat van €490k? Dit bedrag wordt volgens 
nergens in Begroting toegelicht.

Dit betreft de taakstelling op in te verdienen kapitaallasten (€ 
140.000) alsmede de inzet van MGD voor de grondexploitatie (€ 
350.000).
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